

Protokoll - Styrelsemöte 2024-02-05

Tid: måndag 5 februari 2024, kl. 14.00 – 16.30

Plats: Stationshuset Stuvsta

Närvarande: Britt-Marie Erlandsson, Bosse Pettersson, Kent Kotte,
Kjäll Järvliden

Ej närvarande: Anders Åhlfeldt, Marie Cederwall

1. Kjäll öppnade mötet och dagordningen godkändes
2. Kjäll valdes till ordförande och sekreterare. Britt-Marie valdes till justerare.
3. Föregående protokoll genomgicks och godkändes. **Ekonomi** – MåBra vill själva ta hand om kostnaden (1500 kr för "En glad tons" medverkan).
4. **Februariträff 8/2.** Inköp, **Kent** köper mjölk och 2 x blommor till Kjell o Kalle (musikanterna). **Bosse** köper kaffe (extrapris på Coop) och 80 st fikabröd. **Vinster**, **Kjäll** fixar Trisslotter, 3 lottringar och stämmer av med lottförsäljaren. **Kent** fixar vin (8 fl.). **Gunnel** pratar om KM Karlsson.
5. **Ekonomi.** Enligt bokslutet kommer resultatet att hamna på minus ca 20 tkr när vi räknat in ränteintäkter och kostnadsersättning från ABF. Revisorerna vill att vi upprättar ett "register" på våra tröjor (i lager vs sålda) och att vi förklarar begreppet "Placeringsfonder" i protokollet från maj 2023. Istället för "Placeringsfond" skulle det stå "Placeringskonto" med fast ränta. Vi kommer att göra reklam för våra tröjor på 8/2 träffen. Kjäll har en på sig och vi hänger upp ett gäng i hallen.
6. **Årsmöte.** Kjäll har pratat med Gunnel (valberedningen), men tar kontakt med henne igen. Hon behöver ju inte kontakta alla! **Kent K.** tar jobbet som ordförande på mötet. Vi gick diskuterade/korrade verksamhetsberättelsen och gick igenom bokslutet. **Kjäll** uppdaterar.
Vi diskuterade hur vi skall ta fram en Verksamhetsplan (VP) till nästa år (2025) eller möjligen uppdatera årets VP. Vi diskuterar detta på styrelseutflykten (13/5). **Britt-Marie** förbereder en struktur på uppgiften. Deadline för motioner är 1/3.
7. **Inventering** och avveckling av vår lokal på Lönnvägen, tar vi på nästa möte.
8. **HPR.** Det har inte varit några möten sedan november.
9. **Medlemsvärvning.** Nya medlemmar tickar in var och varannandag 😊. Vi kallar till ett introduktionsmöte för nya medlemmar onsdagen den 10:e april (*Väntsalen var upptagen, så vi får hålla till i Stinsen 1*).
10. **Cirklar.** Snickargänget är klara med sina holkar. Det blir utställning 8/2. Kilmatscirkeln är i startgroparna. Vi har haft ett planeringsmöte 24/1 och kör första möte 7/2. Boulegänget har hört av sig om pingis. **Kjäll** kontaktar dem. Matlagningscirkeln för tjejer är igång (populär).

11. **Vårfest eller höstfest i föreningen?** Vi pratade om vad vi har för krav, typ max antal deltagare, kan vi dricka öl/vin/snaps, osv. En bra lokal är Kvarnbergsgården. *Jag kollade, den verkar inte vara så hårt bokad, tar 60 pers. och kostar 350 kr/tim.*
Till hösten vill vi definitivt ha en surströmming alternativt kräftor/räkor, med trubadur och/eller allsång. **Kjäll** pratar med de nya i den nya styrelsen om de vill hjälpa till. På försommaren skulle vi kunna upprepa fjolårets picknick-upplägg.
12. **Hundvakt saknas.** Utgår
13. **Suicidal Zero.** Vi känner oss tveksamma till detta tema på en månadsträff. Kan man ta upp detta i ett annat sammanhang?
14. **Dansvecka.** **Kjäll** kontaktar Sofi på ABF för planering.
15. **Företagsbesök.** Kent har konstaterat att varken IKEA eller Delicato är intresserade. Det är nog det nya säkerhetsläget som gör dem osäkra. Vi lägger ned detta tillsvidare.
16. **Styrelseutflykt.** Måndagen den 13/5 är inbokat, med avfärd 13.00 mot Örskären. Se pkt. 6 ovan.
17. **ICA rabatter.** **Kjäll** gör ett försök till att prata med ledningen på ICA Nära Stuvsta.
18. **Resor, kultur och utflykter/vandringar.** Vi pratade om vår subventionerade resa till Bommersvik. Priset 395 kr är satt baserat på förra årets priser. Det reella priset blir högre, detta får föreningen stå för. **Anders** skall fixa så vi får priser för tex 35, 45, 55 pers. som bokar in sig. På så sätt kan vi kämpa för att få till bästa/lägsta pris. Sista anmälningdag är 10 april. Nya och blivande medlemmar har företrädare men vi borde låta alla medlemmar få anmäla sig från tex 1/4.
Bosse bjuder in Richard Westin till en vandring i Stensättra under augusti.
19. **Riks-, Distrikt- och SAM-info.**
Distriktet vill ha ombud till kongressen 4/6. **Kjäll** anmäler Britt-Marie.
Massor med IT-kurser finns distriktets hemsida.
Kjäll anmäler sig till ordförandedialog 19/2, 14-16 ABF Huddinge.
Prisundersökning klar, presenteras på månadsträffen 8/2.
Kjäll är inbjuden att delta i distriktets "Klimatkommitté".
Evenemangsgruppen går lite trögt. Nästa möte är i mars (18/3).
20. **Nästa möte.** Måndag 11/3, 14.00
21. **Evenemang.** Vårens evenemang är spikade. **Britt-Marie** och **Kent** skall förplanera med Huddinges framtidsstrateg inför hans medverkan 11/4.
Till hösten har vi 4 träffar, fördelat på 2 underhållning och 2 föredrag. Till Lucia kör vi underhållning, så det får styra. **Britt-Marie** och **Kent** jobbar vidare med planeringen.

Vid protokollet

Kjäll Järviden
Kjäll Järviden

Justerare

Britt-Marie Erlandsson
Britt-Marie Erlandsson